



beyond the headlines,
beyond the sensational,
beyond indifference

ANNUAL
MEDIA
AWARDS

BEYOND BORDERS MEDIA AWARDS

november 20 – the fort garry hotel – winnipeg, manitoba

Keynote: Victor Malarek, Award-winning journalist (CTV's W-Five)
Author of the new book – *The Johns: Sex for Sale and the Men Who Buy It*

featuring



victor malarek
journalist

- Globally, more than 800,000 women and children are lured, tricked, or forced into prostitution annually.
- Learn the shocking truth about what drives the demand (aka “the Johns”).
- Find out why they buy sex, how they find support on the Internet and where they come from.
- Hear about solutions based on this hard-hitting, in-depth research.

Come for the Keynote and Stay for the Awards

Help us honour English and French journalists and filmmakers from across Canada for outstanding coverage of **child sexual exploitation issues**.

- Hear what it's like to investigate this issue as a journalist.
- Ask the winners about their work and its impact on the issues during the audience Q&A.

Program

Victor Malarek Keynote	2:00 p.m.
Book Signing	3:15 p.m.
Awards Ceremony & Reception	4:00 p.m.

For more information contact Kimberly Cork at hello@beyondborders.org or call 204-228-9084.

facebook Visit the Beyond Borders Media Awards Fan Page on Facebook.

*Beyond Borders is a national, bilingual, volunteer organization advancing the rights of children everywhere to be free from sexual abuse and exploitation. We are a registered charity without political or religious affiliation. We are an affiliate of ECPAT International, a global network fighting sexual exploitation worldwide.
www.beyondborders.org www.ecpat.net*



Don't miss this informative and inspiring event. Register today!

Name _____ Organization (if pertinent) _____

Address _____

Phone _____ Email _____

Please send cheque or money order along with this form to Beyond Borders Inc., 387 Broadway, Wpg, MB R3C 0V5.
Check below to indicate your choice :

Early Bird(register before November 6, 2009)

<input type="checkbox"/> Keynote and Awards Ceremony	\$50,00
<input type="checkbox"/> Group of 10	\$475,00
<input type="checkbox"/> Awards Ceremony only	\$35,00

Late Registration(after November 6, 2009)

<input type="checkbox"/> Keynote and Awards Ceremony	\$75,00
<input type="checkbox"/> Awards Ceremony only	\$50,00

Registration confirmation at the door at 1:30 p.m. November 20, 2009 Receipts available at registration table.



ANNUAL
MEDIA
AWARDS



au-delà des frontières,
au-delà du sensationnalisme,
au-delà de l'indifférence

PRIX
ANNUEL DES
MÉDIAS

PRIX ANNUEL DES MÉDIAS D'AU-DELÀ DES FRONTIÈRES

le 20 novembre – hôtel fort garry – winnipeg, manitoba

en vedette



victor malarek
journaliste

Conférencier: Victor Malarek, journaliste primé (CTV's W-Five)
Auteur du nouveau livre – *The Johns: Sex for Sale and the Men Who Buy It*

- Chaque année, mondialement, plus de 800 000 femmes et enfants sont contraints à la prostitution par leurre, la ruse ou la force.
- Apprenez la vérité choquante sur ce qui motive la demande (alias « the Johns »).
- Apprenez pourquoi ils achètent du sexe, comment ils trouvent du soutien à l'Internet et d'où ils viennent.
- Soyez au courant des solutions suggérées par cette recherche percutante et approfondie.

Venez entendre le conférencier et restez pour les Prix des médias

Aidez-nous à honorer les journalistes et les cinéastes anglais et français des quatre coins du Canada pour leur couverture exceptionnelle de l'exploitation sexuelle des enfants.

- Découvrez les facettes d'une enquête sur un tel sujet.
- Pendant la période de questions, interrogez-les sur leur travail et sur son impact sur ces problèmes.

Programme

Victor Malarek, conférencier	14 h
Signature du livre	15 h 15
Cérémonie des Prix & réception	16 h

Pour plus d'information, communiquez avec Kimberley Cork hello@beyondborders.org ouappelez au 204-228-9084.

facebook Visitez la page des partisans des Prix des médias d'Au-delà des frontières sur Facebook.

Au-delà des frontières est un organisme national, bilingue, composé de bénévoles, qui promeut le droit de tous les enfants de vivre à l'abri d'agression et d'exploitation sexuelle. Nous sommes un organisme de charité enregistré sans affiliation politique ou religieuse. Nous sommes l'affilié d'ECPAT international, un réseau mondial qui combat l'exploitation sexuelle des enfants à travers le monde. www.audeladesfrontieres.ca www.ecpat.net



Ne manquez pas cet événement instructif et inspirant. Inscrivez-vous maintenant!

Nom _____ Organisation (si pertinent) _____

Adresse _____

Téléphone _____ Courriel _____

Veuillez envoyer votre chèque ou mandat-poste avec ce formulaire à Beyond Borders Inc, 387 Broadway, Wpg, MB R3C 0V5.
Cochez la case pour indiquer votre choix :

Inscription anticipée (inscrivez-vous avant le 6 novembre 2009)

- | | |
|--|-----------|
| <input type="checkbox"/> Conférence et Prix des médias | 50,00 \$ |
| <input type="checkbox"/> Groupe de 10 | 475,00 \$ |
| <input type="checkbox"/> Cérémonie des Prix seulement | 35,00 \$ |

Confirmation de l'inscription à la porte à 13:30, le 20 novembre 2009 Reçus à la table d'enregistrement.

Inscription tardive (inscription après le 6 novembre 2009)

- | | |
|--|----------|
| <input type="checkbox"/> Conférence et Prix des médias | 75,00 \$ |
| <input type="checkbox"/> Cérémonie des Prix seulement | 50,00 \$ |

PRIX ANNUEL DES MÉDIAS
D'AU-DELÀ DES FRONTIÈRES

PRIX
ANNUEL DES
MÉDIAS